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Verzonden: maandag 14 april 2025 14:41 
Aan: Griffie <griffie@landvancuijk.nl> 
Onderwerp: Re: Bezwaar plannen, wijk Bakelgeert Noord te Boxmeer 

 
Onderwerp: Aanvullende vragen, zorgen en suggesties uitspreken m.b.t. uitbreiding 
wijkgebouw De Driewiek Bakelgeert Noord te Boxmeer. 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Op datum 07-04-2025 heb ik u een bezwaarschrift gestuurd namens wijkbewoners over de 
voorgenomen uitbreiding van wijkgebouw De Driewiek. In aansluiting daarop wil ik graag 
enkele aanvullende vragen en opmerkingen voorleggen, evenals een aantal constructieve 
suggesties vanuit de wijk. 
 
De zorgen in de buurt blijven groot, en inmiddels is er ook nieuwe informatie en ervaring 
opgedaan die wij graag met u delen. We hopen dat u deze aanvulling wilt meenemen in u 
verdere beoordeling van het proces en de plannen. 
 
Hoewel het formele bezwaartraject mogelijk nog niet officieel van start is gegaan, zijn er in 
de wijk toenemende zorgen over de aard en omvang van de uitbreiding. Uit communicatie 
vanuit het bestuur van De Driewiek blijkt dat er inmiddels al stappen zijn gezet, zoals het 
inschakelen van een architect en het onderzoeken van technische voorzieningen, terwijl 
bewoners hierover nog niet zijn geïnformeerd of betrokken. 
 
Aanvullende vragen en aandachtspunten: 
 
1. Vergunningen en procedures: 
Kan de gemeenteraad bevestigen in welk stadium het vergunnings- en goedkeuringsproces 
voor de uitbreiding van het wijkgebouw zich bevindt? Zijn er al concrete besluiten genomen? 
Wanneer kunnen wij als bewoners hierover formeel geïnformeerd worden? 
 
2.Bewonersparticipatie:  
In een brief van het bestuur van De Driewiek (zie bijlage) wordt gesproken over toekomstige 
betrokkenheid van bewoners. Echter, de indruk ontstaat dat de betrokkenheid beperkt blijft 
tot de uitvoering van plannen die feitelijk al besloten zijn. Er wordt gesproken over 
meedenken in de indeling maar dat impliceert dat de uitbreiding zelf al vaststaat. Dit 
versterkt het gevoel van gebrek aan transparantie en inspraak, en leidt tot veel onrust in de 
wijk. 
 
Daarnaast willen wij onze zorgen uitspreken over de manier waarop het bestuur van De 
Driewiek tot nu toe heeft gehandeld. Bij veel bewoners leeft het gevoel dat zij niet serieus 
worden genomen. Er is vooraf niet besproken wat bewoners belangrijk vinden voor 
wijkverbetering, en er heeft geen open of transparante participatie plaatsgevonden. De 
voorstellen die nu op tafel liggen, lijken voornamelijk afkomstig van één bestuurslid en zijn 
niet gebaseerd op een breed gedragen wens vanuit de wijk.  
 
Tevens willen wij opmerken dat het bewonersbericht van het bestuur van De Driewiek 
slechts minimaal is verspreid. Alleen direct omwonenden heeft deze brief ontvangen, terwijl 
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het plan gevolgen heeft voor een veel grotere groep wijkbewoners. De werkwijze wordt 
door velen als niet transparant ervaren. Er is onvoldoende openheid over besluitvorming, en 
bewoners krijgen nauwelijks inzicht in hoe keuzes tot stand komen. Hierdoor ontstaat het 
gevoel dat er weinig waarde wordt gehecht aan de stem van de wijk, en dat persoonlijke 
voorkeuren van het bestuurslid zwaarder wegen dan het algemeen belang. Het vertrouwen 
in het bestuur is bovendien al langer weg, mede doordat eerdere signalen uit de wijk 
structureel zijn genegeerd.  
 
3.Impact van de wijk: 
De uitbreiding van het wijkgebouw heeft grote gevolgen voor de wijkbewoners, zowel op het 
gebied van verkeersdrukte als geluids- en lichtoverlast. De wijk is van oudsher een rustige en 
veilige woonomgeving, en er wordt gevreesd dat de uitbreiding ten koste zal gaan van de 
leefbaarheid, veiligheid en het welzijn van de bewoners. 
 
4.Groen en sociale cohesie: 
Het verdwijnen van groen in de wijk en de verschuiving van sociale voorzieningen roept 
zorgen op. Wijkbewoners maken zich zorgen over de vermindering van groene plekken en 
ontmoetingsruimtes, die essentieel zijn voor de sociale cohesie en het welzijn van de buurt. 
 
Constructieve suggestie vanuit wijkbewoners. 
 
Wij stellen voor om de plannen te heroverwegen en De Driewiek te behouden als 
kleinschalig wijkgebouw. Wij willen benadrukken dat de huidige omvang van het wijkgebouw 
voldoende is om te voorzien in de behoeften van de wijk, en dat uitbreiding afbreuk zou 
doen aan de leefbaarheid, rust en het karakter van de buurt. Een renovatie en 
modernisering wordt door wijkbewoners wel gedragen en gezien als waardevolle 
verbetering, mits de functie en schaal behouden blijft.  
 
Daarnaast roepen wij op om de beschikbare middelen in te zetten voor bredere 
wijkverbeteringen, zoals: 

• Het opknappen en behouden van speeltuinen, het voetbalveldje en dierenweide, die 
samen zorgen voor ontmoeting, beweging en sociale controle 

• De aanleg van een sportparkje bij De Driewiek 
• Verbetering van de openbare verlichting in de wijk 
• Creëren van goede parkeervoorzieningen voor bewoners, zonder dat daarbij onnodig 

groen wordt aangetast 
• Onderhoud van gemeentelijke perken en groenstroken 
• Vervanging en opfrissing van straatnaamborden en andere bewegwijzering 
• Regelmatig schoonmaken en opruimen van de wijk  

 
Deze voorstellen komen voort uit ideeën van wijkbewoners zelf en sluiten aan bij wat er 
leeft in de buurt. Een wijkverbetering die vanuit bewoners zelf wordt gedragen, zorgt 
bovendien voor meer samenhang, betrokkenheid en blijvende verbetering van de 
leefomgeving. 
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Tot slot 
 
Wij verzoeken u vriendelijk om: 

• Een bevestiging van ontvangst van deze mail en bijlagen 
• Een inhoudelijke reactie op de gestelde vragen en punten  
• Informatie over hoe en wanneer wijkbewoners formeel kunnen participeren in dit 

traject 

 
Wij hopen dat u onze zorgen en suggesties serieus neemt en zien graag een constructieve 
reactie tegenmoet. Bij voorbaat dank voor u tijd en betrokkenheid. 
 
Met vriendelijke groet, 
Sindy Derks 
Namens bewoners van Bakelgeert Noord te Boxmeer 
 
Bijlagen: 
1. Buurtbericht van bestuur De Driewiek 
2. Ter volledigheid heb ik het eerdere bezwaarschrift nogmaals toegevoegd. 
 


